华南理工大学中国政府奖学金申请材料清单列表		
The Checklist of SCUT Chinese Government Scholarship Appli   材料名称 Document Name   1. 《中国政府奖学金申请表》	ication Material 是否提交 Checklist	
		.KIISt
1. 《中国政府关子壶中頃衣》 APPLICATION FORM FOR CHINESE GOVERNMENT SCHOLARSHIP	Yes	No
2.《华南理工大学留学生申请表》		
SCUT APPLICATION FORM FOR FOREIGN STUDENTS	Yes	No
3.有效的护照照片页、签证页		
Front Page of Passport, Visa Page	Yes	No
4. 最高学历证明或预毕业证明(原件复印件和翻译件)		
Highest diploma or Pre-graduate Certificate	Yes	No
(original copy and notarized photocopy)		
5. 本科或者硕士阶段修读的全部课程成绩单(原件复印件和翻译件)	Yes	No
Full Academic Transcripts (original copy and notarized photocopy)		
6. 来华学习或研究计划(中文或者英文,不少于 500 字)		
A Research Plan or Proposal in Chinese or in English	Yes	No
(Chinese or English, no less than 500 words)	100	
7. 语言类水平证书 (HSK 证书、雅思和托福)		
Official Language Certificates (HSK Certificate, IELTS or TOEFL IBT)	Yes	No
8. 华南理工大学导师签发的《导师预同意接收函》		
A Pre-acceptance Letter of Supervisor issued by SCUT Professors	Yes	No
or Associate Professors		
9. 两名教授或副教授的推荐信		
Two recommendation latters in Chinese or English from professors	Yes	No
Two recommendation letters in Chinese or English from professors	Tes	NO
10. 博士申请者提交已经发表的文献资料或者硕士阶段的毕业论文		
The applicants of PhD have to submit Abstract(s) of Graduation Thesis (es) or	Yes	No
Published Paper(s)		
11. 《外国人体格检查记录》原件,须用英文填写	Yes	No
Foreigner Physical Examination Form (original copy)		
Design Portfolio for Those Applying to Architecture Programs	Yes	No
13. 个人简历或者获奖证书		
Resume or Award Certificate	Yes	No
本人承认以上材料真实有效,如提供的申请材料被证明不实,将取消录取资料		
I admit that all the above materials are true and valid. If any materials have been		a fake, th
admission will be canceled.	-	,
签名: Signature:		